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Sak 26/14 Årsmelding 2013 for rådet for menneske med nedsett funksjonsevne

Harald ferdigstilte årsmeldinga for 2013 for rådet for menneske med nedsett funksjonsevne.

VEDTAK:

Årsmelding 2013 for rådet for menneske med nedsett funksjonsevne vert satt opp som ein politisk sak på 

neste rådsmøte.

Sak 27/14 PREMISS; Regional kulturplan - uttale

Kulturavdelinga har laga eit utkast til ny regional kulturplan som er sendt ut til alle medlemane. 

Administrasjonen ber kulturavdelinga om ein orientering på neste rådsmøte, og ber alle medlemane om å 

lese igjennom planen før møtet og førebu innspel.

VEDTAK:

PREMISS; Regional kulturplan – uttale vert satt opp som ein politisk sak på neste rådsmøte. Uttala vert 

skriven i møtet.

Sak 28/14 Synfaring i samband med møtet i oktober

Rådet ytra ønskje om ein synfaring i haust over ferdigstilte bygg som rådet tidlegare har kome med innspel 

på. Eigedomsavdelinga har lagt fram slikt forslag til synfaring:

Tysdag 28. oktober:

 Årstad tannklinikk

 Langhaugen vgs

 Slåtthaug vgs

 Stend vgs : Jenteinternatet (Tilrettelagt avd. ved Stend vgs)+ tiltak i skolebygget

Torsdag 30. oktober:

 Amalie Skram vgs

Dette er med eit utgangspunkt i at det vert heldt eit møte 29. oktober på fylkeshuset.

Harald er nøgd med forslaget til synfaring, men foreslår at Amalie Skram vert på formiddagen 29. oktober 

og møtet rett etter slik at ein ikkje treng å bruke 3 heile dagar.



VEDTAK:

Synfaring i samband med møtet i oktober vert satt opp som ei politisk sak i neste rådsmøte med slik plan:

Tysdag 28. oktober:

 Årstad tannklinikk

 Langhaugen vgs

 Slåtthaug vgs

 Stend vgs : Jenteinternatet (Tilrettelagt avd. ved Stend vgs)+ tiltak i skolebygget

Onsdag 29. oktober:

 Amalie Skram vgs

 Rådsmøte på fylkeshuset

På rådsmøtet vert det diskutert om rådet skal møtast til ei felles middag på kvelden.

Sak 29/14 Møte i november for å handsame budsjett 2015 for Hordaland fylkeskommune

Fylkesrådmannen sitt forslag til budsjett for 2015 vert distribuert i byrjinga på oktober og vert handsama i 

utvala i midten av november. Det er ønskjeleg at rådet får saka føre seg i forkant av utvala slik at ei uttale 

frå rådet kan følgje saka, og til utvala.

For å oppnå dette er ein avhengig av at tidspunktet på møtet stemmar med framdrifta i økonomiavdelinga. 

Administrasjonen skal undersøkje når dette er. Det er ønskjeleg med eit ekstra møte i november der rådet 

får ein gjennomgang frå økonomiavdelinga.

VEDTAK:

Møte i november for å handsame budsjett 2015 for Hordaland fylkeskommune vert satt opp som ein politisk 

sak på neste rådsmøte.

Sak 30/14 Budsjett 2015 for rådet for menneske med nedsett funksjonsevne

Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne har det siste året tatt i bruk eit budsjett. Det er ønskjeleg å 

sette opp eit nytt budsjett for 2015.

Administrasjonen vert bedt om å lage eit forslag til nytt budsjett for 2015 og presentere på rådsmøte.

VEDTAK:

Budsjett 2015 for rådet for menneske med nedsett funksjonsevne vert satt opp på førstkommande 

rådsmøte etter administrasjonen har ferdigstilt eit førebels utkast.

Sak 31/14 Konferansar til hausten

Rådet har fått invitasjon til to konferansar til hausten:
Deltakonferansen, 8.-9. oktober: En helhetlig og universelt utformet reisekjede er viktig for at flest mulig skal 

kunne bruke kollektivtransport. Knutepunktene er her svært viktige både når det gjelder fysisk utforming og 

informasjon. Deltasenteret inviterer til fagsamling over to dager, og det arrangeres i samarbeid med 

Vegdirektoratet og Jernbaneverkets konferanse Byen & Infrastrukturen som er en del av Teknologidagene 

2014 i Trondheim.
Folkehelsekonferansen, 14.-15. oktober: Folkehelsekonferansen er den største av sitt slag i Norge, og tar 
sikte på å være en viktig utvekslings-, kontakt- og læringsarena for politikere, forvaltere, forskere, studenter, 
helsepersonell, frivillige og andre med interesse for folks helse, trivsel og levekår.
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Hordaland fylkeskommune Agnes Mowinckels gate 5

PB 7900

5020 Bergen

Tlf: 55 23 90 00

e-post:  hfk@hfk.no

www.hordaland.no

Foretaksnr. NO 938 626 367 mva.

Kontonr. [xxxx xx xxxxxx]

VEDTAK:

Konferansar til hausten vert satt opp som ein politisk sak på neste rådsmøte, og innstilling til vedtak vert:

Deltakonferansen 8.-9. oktober: Kjell Søvik og Harald Norheim deltek som ein oppfølging av tidlegare 

konferansar.

Folkehelsekonferansen 14.-15. oktober: Ellinor Kreybu og Harald Norheim deltek.

Sak 32/14 Temadag for fylkeskommunen

Arbeidsutvalet ønskjer ein temadag for fylkeskommunen i slutet av november med følgjande innleiarar:

- Fylkesordførar

- Helmer Espeland, parkvesenet Kristiansand kommune

- FN-konvensjonen ved Tove Linnea Brandvik eller Inger Marie Lid

- Politikar frå regjering eller storting med innlegg om det de har/vil gjøre framover angåande 

tilgjengelegheit.

Administrasjonen har eit tett program til hausten og har ikkje moglegheit til å stå for all planlegging fram mot 

ein slik konferanse. Det vil seie at rådet må gjere ein del praktisk arbeid sjølve.

VEDTAK:

Temadag for fylkeskommunen vert ein politisk sak på neste rådsmøte og administrasjonen lagar eit utkast 

til ein ansvarsfordeling mellom rådet og administrasjonen.


